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Protokoll 1/12 

 

 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: fredag 17. februar 2012 kl. 10.00     
Sekretariat: 23475338  
 
 
Møteleder: Andreas Øverlie Svela  
   
Tilstede: Elise Cappelen Schultz 

Ingrid Walseth Frøyen 
Hannah Figenschou Johansen 
William Kvistad 
Ada Aarvåg 
Niklas Hambro Sandahl 
  

 

   
Forfall: Ezgi Kutal  
   
Som vara møtte: Thomas Haadem  
   
I tillegg møtte: Bydelsdirektør Ellen Oldereid  
   
Møtesekretær: Karin Swanstrøm  
 
Åpen halvtime 
Ingen møtt 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Godkjent 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 1 /12    UR-protokoll desember 2011.................................................................................. 1 
Sak 2 /12    Hausmannskvartalene - situasjon og utfordring...................................................... 1 
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Sak 1 /12    UR-protokoll desember 2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Godkjent 
 
 

 Sak 2 /12    Hausmannskvartalene - situasjon og utfordring 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Bydelsutvalget tar sak om Hausmannskvartalene til orientering. 
 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet håper at bydelsutvalget kan bidra til at denne delen av bydelen rustes opp slik 
at det blir et levende bybilde uten kriminalitet og rus. Ungdomsrådet tror også at forfall av 
bygningsmassen bidrar til den negative utviklingen. De er bekymret for at kriminalitet og rus 
flyttes til andre områder og derfor bør tiltak rettes direkte mot de som bidrar til forringingen 
av området. Ungdomsrådet vil delta på en felting en kveld i området sammen med 
utekontakten, seksjonsleder for Kultur og fritid og SaLTo-koordinator for å få en oversikt 
over hva som skjer på kveldstid. Oppgradering av belysning av området er et viktig tiltak. For 
å ta området tilbake er viktig for å skape trygghet for beboerne og andre som bruker det.    
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:   
Tatt til orientering. 
 
Ungdomsrådets egne saker: 
 
* Bydelsdirektør Ellen Oldereid deltok på åpen halvtime. Hun ønsket og møte 
representantene i ungdomsrådet og høre hva de er opptatte av.  

 
* UBM. Andreas refererte fra Ungdommens bystyremøte (UBM) som ble holdt i nå i februar. 
Følgende vedtatte saker sendes over til bystyret – sakene skal frontes av Sentralt 
ungdomsråder (SUR): 
1. Kollektivtrafikken må prioriteres fremfor privatbilismen. Ny sentrumstunnel for T-bane 

må på plass så raskt som mulig, senest innen 2025. 
2. Frekvensen og rutenettet for nattbusstilbudet må utvides. 
3. Skolevalgordningen må endres slik at elevene kan velge skole og programområde 

uavhengig av hverandre. 
 



 2 

4. Oslo kommune må anmode om at regjeringen legger forholdene til rette for at papirløse 
flyktninger kan arbeide lovlig og betale skatt inntil kjent utreisedato. I mellomtiden bes 
byrådet se om det er mulig å finne lokale løsninger. 

5. Bilfri sone, med unntak av vareleveranser og kollektivtransport, må opprettes innenfor 
Ring 1. Det må også opprettes flere parkeringsplasser utenfor Ring 1. 

 
* SUR. Andreas Svela er valgt til ny leder av SUR.  
 
* Valg.  Ungdomsrådet må diskutere valg av nye representanter til nytt ungdomsråd på netse 
møte. 
 
* Ungdomstur:  

8 representanter fra ungdomsrådet  
8 elevrådsrepresentanter fra begge ungdomsskolene i alt 16  

            4 representanter fra hvert klubbstyre i alt 8 
Som alternativ 1 ble det foreslått og leie en skole med overnattingsmulighet. Da får man to 
dager til å diskutere temaer som eksempelvis tilbud /organisering av ungdomstilbud i bydelen, 
ungdoms medvirkning samt tid til sosiale aktiviteter for å spleise ungdommer fra skolene 
sammen. Datoene som ble foreslått er 13. til 14.april. Bydelens utekontakt, to ledere fra 
fritidsklubbene, seksjonsleder av Kultur og fritid og sekretær /SaLTo-koordinator deltar på 
turen. 
Alternativ 2 kan være en hel dag – hverdag eventuelt en helgedag med samme de temaene. 
Sekretær tar ansvar for det praktiske og kontakter ungdomsrådet pr. mail om resultatet. 
Turens innhold diskuteres på neste ungdomsrådsmøte 
 
* Tilskudd til lokale tiltak for barn og ungdom i b ydelen. Ila skole skal avholde sin årlige 
revy i mai/juni. De har tidligere år fått økonomisk støtte fra Musikk i skolen. I år ble støtten 
minimal som igjen gjør at revyen står i fare for å legges ned. Søknaden vektlegger mål som 
integrering, respekt for hverandre og hverandres ulike kulturbakgrunner. Samtidig som at i 
drama/dans kan nivåforskjeller mellom elevenes ulike fagnivåer utslettes. Skoleprosjektet 
søker derfor om støtte fra ungdomsrådets ”Tilskudd til lokale tiltak for ungdom i bydelen”.  
Ungdomsrådet har i det siste året ikke fått mange søknader om tilskudd og har en stor sum til 
rådighet til slike formål. Ungdomsrådet ser og flere av dem har opplevd verdien av dette 
prosjektet og vedtok enstemmig å bevilge kr. 25.000 til dette formålet.  
 


